
Generalforsamling 21. februar 2024 
 
Mike valgt som dirigent. 
 
Daniel er referent. 
 
Mødet er rettidigt indkaldt. 
 
Formandens beretning: 

- Mange forskellige arrangementer. Bl.a. medaljer til Blokhus Open 
- Desværre også året, hvor formanden gik ned med stress 
- Mange ting at se til, men alt så ud til at være i orden, men så blev banen kørt op af 

soldaterne. I den forbindelse har vi af Struer Kommune fået at vide, at vi ikke må 
køre på banen. De få, som har fået tilladelse til at køre på banen, har allerede fået 
tilladelse. 

- Det er svært at give en ETA på, hvornår banen er klar. Forsvaret vil gerne have gjort 
banen klar før påske, men der er ikke helt enighed om, hvor meget af banen, der skal 
laves. Derudover skal banen også være tør, før det kan laves, og det kan have lange 
udsigter, fordi vores dræn heller ikke fungerer. 

- Formandens mål er, at det skal være så let som muligt at være en del af bestyrelsen. 
Det gælder også for kasserer-posten, som måske er den tungeste post. Det er ikke 
en post, folk står i kø for at tage, så nu har vi købt hjælp udefra til det. Vi vil stadig 
gerne have hjælp fra folk i klubben til den post. 

- Orientering om hvilke arrangementer, der allerede nu bliver i klubben i løbet af 2024. 
De fleste karambolerer ikke med vores springaktivitet, men der kommer World Cup 
for Parafun, som desværre ligger i en springweekend. Til gengæld vil det formentlig 
medføre en del pressedækning. Formanden foreslår, at vi laver et andet arrangement 
eller springer fra et andet sted i den weekend. 

- Vi har netop fået et VR-headset, som kan bruges til fx at simulere 
faldskærmsudspring eller til at underholde tandempublikum. Mentorgruppen har sagt 
ja til at stå for at få det taget i brug. 

- Tak for et godt år i bestyrelsen. Tak til Per og Pernille, som træder ud af bestyrelsen 
efter denne generalforsamling. 

 
Fremlæggelse af regnskab v. René. 

- Vores økonomi ser acceptabel ud. 
- Soldaterantal og elevantal har været nogenlunde det samme som 2022. 
- DFU har meldt ud til os, at vi er den klub i Danmark, der har indmeldt flest elever. 
- Lidt flere indtægter og færre udgifter i 2023 end i 2022. Specielt el-udgifterne er 

faldet voldsomt. 
- Vi har haft et overskud på omkring 63.000 kr. 
- Vi forventer at bruge nogle penge på klubhuset i 2024, som vi dog gerne vil have 

dækket af fonde mv. 
- Nogle forskelle på 2022 og 2023 kan se voldsomme ud, men skyldes, at vi går over 

til at opgøre udgifter mv. på en anden og mere enkel måde for at spare udgifter til 
revisor. 
 



Fremlæggelsen godkendes. 
 
Bestyrelsens fremlæggelse af budget. 

- Vi er så småt gået i gang med at lægge budget, men er ikke blevet færdige endnu. 
- Vi står ikke pt. overfor store investeringer i grej. 
- Vi har købt halvpart i en tandem-rig, men det er en del af 23-regnskabet. 
- Vi vil gerne renovere klubhuset, men vil som sagt prøve at få det dækket af fonde. 
- Vi havde penge stående til indvendig renovering af klubhuset, men de penge har vi 

valgt at bruge på den udvendige renovering, da det også trængte til en kærlig hånd. 
 

Budgettet godkendes 
 
Indkomne forslag til behandling. 

- Forslag til vedtægtsændringer mht. at tyveri af klubkassen er udsmidningsgrund. 
Der er ikke nok medlemmer denne aften til at kunne lave en vedtægtsændring. Derfor er det 
nødvendigt at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling for at få ændret vedtægterne. 
 
Valg af formand 

- Der er ikke umiddelbart andre opstillede end Poul. 
Poul genvælges som formand. 
 

Valg næstformand 
- Thomas har været konstitueret næstformand siden Mathias gik ud af bestyrelsen. 

Thomas vælges officielt som næstformand. 
 

Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 
- Per Østerlund og Søren Klitgaard vælges til bestyrelsen. 

 
Valg af suppleanter 

- Thomas 2 og Mike stiller op som suppleanter. 
De vælges som suppleanter. 

 
Valg af revisorer og revisorsuppleant 

- Martin G og Kokholm indstilles som revisorer 
Martin G og Kokholm vælges som revisorer. 

- Mona indstilles til revisorsuppleant 
Mona vælges som revisorsuppleant. 
 

Fastsættelse af indmeldelsesgebyr, kontingent m.m. 
- Bestyrelsen foreslår, at kontingentet hæves med 200 kr. fra 1200 til 1400 (årligt). 

Der er en del argumenter for og imod en hævelse af kontingentet. Argumentet for at 
hæve prisen er, at vi skal bruge ekstra penge på bl.a. at aflønne frivillige til fx 
soldaterstævner for at aflaste Agger. 
Et argument imod fra bl.a. Michael er, at det går imod frivillighedsprincippet, at man 
skal aflønnes for at lave frivilligt arbejde. 
Forslaget nedstemmes, og kontingentet forbliver 1200 kr. årligt. 
 

Eventuelt 



- Agger vil gerne diskutere, hvordan vi får mere aktivitet i klubben på dage, hvor der 
ikke kan springes. 
Der blev foreslået fællesspisning, da det lader til at andre klubber har haft succes 
med det. 
Lars fra Sindal kommer og snakker om grej i næste uge. 
Vi skal huske at bakke op om de arrangementer, der bliver lagt op på fx facebook. 
Det er drænende at lægge noget op, som der ikke kommer nogen reaktioner på. 

- Mona fortæller, at den nye bestyrelse får en mail med link til Unioo (bankens 
bestyrelsessystem), som de skal huske at trykke på og udfylde mv. 

- Er der en måde at fastholde kvindelige springere i klubben? Tidligere har der været 
initiativer fra DFU, som skal tiltrække og fastholde flere kvinder i sporten. Det bliver 
foreslået, at mentorgruppen tager sig af det. 

- Michael foreslår, at mentorgruppen får et stort beløb, som de kan bruge til at tiltrække 
kvinder til klubben. 

- Agger forespørger, om han må bruge 4000 kroner på en sommerfest. Det skal 
vedtages af den nye bestyrelse. 

- Der kommer et kulturudvalgsmøde, som skal afholdes i klubben d. 5. marts. 
- Ved nogle tidligere bestyrelser har lejere af klubbens faciliteter (Parafun, Nuserne 

mv.) foreslået at komme forbi og hjælpe med at pleje området. Fx rydde op mv. De 
efterspørger, at vi kan sætte en dag i kalenderen, hvor de kan komme og hjælpe. 
Den nye bestyrelse tager det videre. 

 
Underskrifter: 
 


